
Vukovar,dne 15.5.1954. 

Dragi Toči ! 

Ja sam nakon povratka druga tajnika iz Zagreba razgovarao s njime 

po pitanju spomenika Palim borcima.On 6e sazvati ovih dana sjednicu 
da referira o svemu Što amo učinill u Zagrebu.Mišljenja je,da bi se 
ipak trebalo pozvati i prof.Radauša na sudjelovanje,a to sam zastu-
pao i ja u Zagrebu.Samo njega nije bilo u Zagrebu pa stoga nismo 
mogli do nj.,ga.Kako bi bilo,da Ti nazoveš telefonski.Ti si poznat 
s njime i njega bi to obradovalol da baš Ti njega nazivaš i da ga 
pozoveš na sudjelovanje.Reci mul da je čitava stvar neobavezna  i 
da je nagrada za skicu 2o.000.-din*Ukoliko all misliš,da to moŽda 
iz bilo kojih razloga nije oportunoljavi nam.Ai računamo do roka 
sa skicamal koje bi Ti donio ovamo pred jurry.Je li Mačukatin i 
Janeš več rade ? 

Nakon sjednice odbora ja ču odmah poslati sve raspoloŽive fotogra-
fije Supanca u Zagreb za kipara Antunca.Osim toga obe6ao rni je 
jedan drug stari borac iz 192o.g.-da če mi dati kraku crticu o 
ličnosti S. MoŽda če i tamoči posluZiti A.kod studija za portrait 

S.-a. 

Moliml ako se sjetiŠI nazovi prot.Kukeca i pitaj ga,šta je s obečanim 
Ex librisima.BuđŽeta još nemamo.Valja čekati. 

Inače sve ide svojim normalnim tokom.Posla imam na pretek.Morao bi 
u Ilok da pomognem kod pregrupacije muzejske zbirke.Treba iskoristit 
prostor.MoŽda bi bilo dobro,da to učinimo,kada Ti dodješ.Jedan dan 
gubitka vremena za Tebe ne bi bio problem osim ako si zbog otvorenja 
Tvoje ustanove vezan na neki kratak rok. I o tome rrii piši. 

Srdačno Te pozdravlja odani 

22.5.1954. 

Danas sam tek mogab govoriti s drugom tajnikom čajkovcem 
ad poziv drugu Radaušu. toga je pismo tako dugo leZalo ovdje 
kod mene, 


